
Emne: Kvalitet og justering af høreapparater

Kære Astrid Krag. 

I Deres bemærkninger om private klinikkers indkøbspriser tager De - senest i samrådet i går - Dansk 
HøreCenters udsagn til indtægt for, at vi kan købe ind til samme niveau som Amgros. 
Hertil skylder vi at oplyse, at Dansk HøreCenter slet ikke indkøber de apparater, som Amgros tilbyder, da 
høreapparatsbrugerne hos os forventer moderne høreapparater. 

Da vi indkøbte samme kvaliteter, var prisniveau efter vore oplysninger stort set ens.

Ministeren og udvalget fik i går den information, at mange af de private borgere, som benytter de private 
høreklinikker, ikke benytter det offentlige. Vi kan bekræfte dette er tilfældet, og det er ganske rigtigt 
sådan, at den overvejende del af de af os solgte høreapparater ikke kan justeres på de offentlige 
høreklinikker, da de ikke har den dertil nødvendige software.

Med venlig hilsen
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